
P R O T O K O L  n r u f / 9 9

z sesji Rady Fíiejskiej w Jqdrze;ouie odbytej u dniu 16 lutego 19S roku

'¡ Starostr¡ie Por*iat',,,wJrm.

Ad.1. Przeuodnicqca Rady tliejskieJ Teresa Sz¡¡ach otuorzyla

obrady Rady Miejskiej w Jgdrzejovie.Obrady 
"ozpoczqto 

o godz.9-teJ przy

frekwencji 24 radnych na ogólny stan 28 radnych,co stanowi A5,7 fr ogótu Rady.

Strrierdzila prauornocno6é do podejmowanÍa uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjq radnych,

czlonk6r¡ spoa Rady Konisji O3wiaty,Kultury i Sportu,Burmistrzarjego Zastgpcq'

Sekretarza i Sitarbnika Gminy.Powitata radcq praunÉgo Urzqdu l4iejskie:o,

kieronników Hydzialów Urzqdu l4iejskiego i jednostek organizacyjnych.

Powitata ldicestarostq Jqdnzejouskíego Krzysztofa Pisarka,radnych Sejniku

Sanorzqdovego Hojewództw. Swietokrzyskiego, Naczelnika Oddzialu Zamiejscowego

Kuratoriun O6r,,iaty,Kierounika ftrinnego Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli,

dyrektorór¡ szkól @star*owych,p:zedstawicieli zriryJxív zawodonych, szefów

partii i stronnictu politycznych,przedstawicieli prasy.

Ad.2. Rada jednoglo6nie usprawiedlir¡ita niecbecno6ó radnej

I'eresySzwach -przewodniczqcej Rady Hiejskiej z povodu choroby nieobecne; rn

sesji w dniu $ styczrria 1W roku.

Ad.}. Bt¡rmistrz H.Flichalkiewicz wnosi o zdjqci: z propcnowanego

porzqdku obracj pxt.1f uzasadrri4jqc powiqzanienr i zmianq projrktu Regulaminu

Organizacy"inego Urzqdu l{ie;ski ego.

Rada urrzglqdniajqc zgloszony wni<.:sek przy"jqla jednogto6nie proponowany porzqdet<

obrad.

Po¡zqdek obrad:

1 .OLr¡arcie sesji rstuierdzenie quorun rponolanie Sekretarza obrad.

2.Uspraviedliwienie nieobecno6ci raCnych na sesji w dniu $ sLycznia 1ffi roku.

l.Przyjqcie porzqdku obrad.

{.Przyjqci,e prctokítu z poprzedni.ej sesji.

!.Interpelac;¡e i uolne rnioski.

6.Infornacja o pracy 7.arz4dv litiejskiego.

T.Inforr¡acja c realizacji uchr¡al podjqtych na poprzedniej sesji.

B.Uchwalerrie znia¡r w sieci szk6l podstavowych.

g.Ustalenie sieci gimrnzjów oraz granic ich obt¡odó,u.

1O.U,chr¡ta w sprawie ustalenia oplata za dostarczanie uody i odpronadzenia

6cieków prrrez Zaktad Uodociqgór.r i iGnalizacji.

11"l..f,chwala w sprawie uzupelnienia skladu osobovego Z-arz4du Hiejskiego

ri Jgdrzejuwie.
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.12.Uchvala ri sprawie ustalenia skladu ilo6ciouego i osobowego kcurisji pronocji

i rozwoju gospodarczego ¡priny.
-lJ.Uch¡ala w sprawie uchrralenia regulaminu organizacyjnego Urzqdu Miejskiego.

1{.Uchuala w sprahrie zniany w statucie Gniny Jqdrzejów.

l5.Infornncja-profilaktyka i rozwiq¡ynanie problernów alkoholowych r¡ Gurinie

Jqdrzejóv.

l6.Uchryala w sprawie gminnego progranu profilaktyki i rozyÍqg¡mania problenów

alkoholowych w 1999 r.

17.Uchr¡ala w sprawie powolanÍa gmirurej t*i"¡i rozutiEzyvania problernów

alkoholowyeh.

lS.tlchwata w spralrie ustalenia zasad wsrnagradzania czlonków gminej komisji

rozviryyvania problemów alkohol owych.

l9.Uchuala v spravrie wyra2enia zgdy na przekazanie Skarbowi Pañstr¡a w forn'¡ie

darowizny nierucho¡:ro6cÍ kcmunatnej.

20.Prryjqcie pLanów pracy Korni.sji Redy.

21 .Odpowiedzi rla interpelacje.

22.Sprawy rózne.

2i.Zanil<nlgcie obrad.

Ad.4. Racia jednoglo6nie.przy;qla protok6t z poprzedniej sesji

Rady liiejskiej.

Ad.5. Radny tt'ieslaw Sulek infornuje z upona2nien¡a posla haldemara

Bartosza,2e sprau'a ciofinansor¡arria br.:dorry baser:u przy -azkcle Podstaworej nr 4
zo-sta:a prz;tywrt: c zatatw;i-na Drz.ez PFROÍ{ .Je2.t:li Bulmistlz ;est zairiteresoua:

wfw sprawa zechce udaó siq z panen'nlolsxisr dc Prez.esa PFRCT'¡ pa;,a kblauo-lsk;eg¡.

aby us-ra-, j i  daisze f inar¡sov¡anje sprauy.

ktstqpny t.e rrnln spct.kania pcsei uzgcdrti 1 na dzi ei cc 22 do 25 lutegc '¡LEj r.
Dokiaciny ciz ieñ i godz-inq spc.tkania nale2y uzgic-ni'c z. prez,esem PFRCN.

Nastepr'le radr-iy hi.Sulek zwraca síq w imieniu njeszjra{póu ut jcy Cichej,
Kaiit-,bxa,l{owej ,Spoxc.irrej o wybudonanie xolektora i rcz:,ti4z-ania probleinu r¿ód
deszczot"ych.

Racitry Ryszard Pacar¡ows¿<^i wriosi prc5bq o pisemne irzasadn.lenie decyzji /opit,ii/r,;
prawnego D.Kiwiorsliie; Cotyczqce;; i-it.rzyrlranÍa nnndatów radnych kcrzysta;qcych
z nrienia gminnego.

Raciny R.Pacanowsxi zwraca siq z pro6bq,aby materiaty dolyczape informacji

z dziatalno6ci '4-arz4du 
tliejskiego byty dcstarcz-ane przyllajmrrie; na dr¿a dni

przed sesjg,aby radni mogli spokojnie zapzrtaó, siq z treéciq inlorrncji.
l{astqpnie radny Pacaricwski r.nioskuje,aby przebieg obrad Rady byt nagryvany na
taémi e mag¡etofonowej.
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Radny R.Pacanor¡ski apeluje,aby l<aády radny otrz¡rnnl tekst Regulaminu Organizacyjnego
Urzqdu Gminy.

Radny R.Facanowski zwraca sig,aby przy desygnovaniu osób na stanowiska petnonocnikón
gimrazjów urrzglqdnió opinig vszystkich zwiqzków zawodor*ych.

l{nosi,aby byly to osoby sprawdzone na stancwiskach dyrektorów szkó}.

llale2y uwzglqdnié i,cf¡ rierytorycnn#, ,wiedzq i fachor¡o6ó.

Ad.6. &rrmistrz ustosunkowal ;siq cio interpelacji zgloszonej przez

radnego R.Pacanorsskiego odnoSnie wcze6niejszego przesylania petnego materialu

o dzialalno6cú Zarz4du Miejskiego.Poinformorral,2e v przefrdzieñ sesji ?:rvsze odbywa
sig posiedzenie Zarz4u. U dniu wczorajsz¡rm Tarzqd odbyl posiedzenie poszerzone

o Kcmisjg O6.-ia1-y,Kultury i Sportu oraz Kourisjg Bud2etu,Gospodarki i l,fienia

w zYiqzku z brakiem zgcdy Kuratora OÉuiaty na likwídacjg szkoly w Lysakowie.

Sesje odbymjq siq/krótkich o<istqpach czasor"yd.Mat-eriaty r6rsylane sq. ze zre,cz;rt¡¡o¡

wyprzedzeniem obrad Rady,stqd tez nie ma rno2lir.¡oéci wysylania pelnych inforrnacji

o pracy Zar?Edu l{ie;skiegc miqdzy sesjasli.Informacje bqdq nysytane ,a1e nie

obrazujqce caioksztaltu pracy miqdzysesyjne.j Tatz4du.Uzupelniajqce informacje

bgdq skladane L¡ dniu sesji.

IrLf'ornracjg o pracy Zarz4i,u l'Íiejskiego przyjqto do zatwierdzajqcej r¡iado¡no6ci.

4d.7. Rada jednogio6nie przyjqta inforuacjq o reaiiz-acji uchwal
pcdjgtych na poprzednie; sesji.

4c1.8. Przevodr¡ícecy Rady udziela glosu Kieror*nikowj Gni¡nego Zespolu

Obslugi SzJr,:6I i Przdszkcli J.Rc,bakowi w celu zreferovanía teru;atu.

Pan Robak ¡xrdaje Radzie zmla'ry w sieci szkól pocistawci^yclr

Pocaje,2e w dniu dzisie¡szyn Raoa nie r.rrrZe @-iqó uchr.raly o granicach szkoly

w Hqgreñcu por,nimo pocijgcia uchualy o zamiarze likwidacji tej piacówki.Ucnuaiq

dorgczono do Kuratora O6n'ia'uy w celu r"ydarria opini i ir przedniuotowej sprawie.

Dcdatkowe nraterialy odno6nie zamiaru likwidacjí szi<oiy w h'qgleñcu dorgczono

KuraLorowi O6wiaty w dniu wczorajsz-yrr.

Zuraca sig z zapytaniem do radcy praunego o mo2liwoSó @jqcja uchwaly w sprariie

okre6ler¡ia obwodów i granic gimnazjóu.Sygarralizuje ,2e po-iawia siq sprar.a do

rozstrzygniqcia odno6nie szkciy nr 'l w Jqdrzejovie,gdzie bgdzie rozgraniczenie

szxcly @stawowej i gir.maz;urn.Szkola ta nie bqdzie miala r¡aboru co kles pierwszych.

Radrra Dzwonek B.r¿nioskuje,aby u}.l'lieszka I znalazla siq w obuodzie Szkoly

Podst¿rsowej nr 3, a nie jak siq planqje r¡ obr¿odzie Szkoly Podstar¿owej nr 4.

Obwody sq przestrzegane,ale rodzic ma prawo poslaó dziecko dc szkoly,gdzie ur¿a2a.

UÍceprzeucdniczqcy Raiy T.Sqk zr"raca siq pcd adresem St-arostrra o doprowadzenie

dróg cio stanu u2ywalno6ci,aby mo2na bylo dowozté dzieci.

Qyrektor Szltoly Pocistar¿i:r¡e; nr 4 zr+raca siE c pczostar¡ienie bloxów przy u-l.tiieszkal
tak jak zostali zaplanouane do obwodu szkcly nr 4.
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Dyrektor szkoly Podstawor^rei nr 5 Zir-jaca siq o prn¡dzielenie blokáY prry

ul.lí1eszka l do Szkoly ilr.l,albo podziat bloków do obu tych szkól'l't przeciwnynn

razie szkota nr J nie bqdzie dopelniona.

Radna E.UiÉniewska apeluje o nietr¡orzenie sztucz:nych podziatów ulicy l{ieszka I'

Ulica ta sq,siadqie ze Szkolq Podstawowq nr 4 i to przenanía za prrydzía}ern do

szkoly nr 4.

Radna B.Dzwonek-przewodnicz4ca Kmisji OSwiaty,Kultury i Sportu ponawia swój

wnioisek uzsadnia;lqc tym,Ze v n4jbli2szych latach do Szkoty Podstar¡owej nr 4

<iojdq dzieci z innych obwodów.tiówczas u szkole nr 4 bgdzie ciasno,natomiast

w szkole nr ] bqdzie duzo miejsca.Kiedy6 bloki 3,4,7 z ul.l'lieszka I nale2aly

do Szkoly Podstavowei nr J.

ldaczelnik oddzialu Zamiejscor*ego Kuratorium o6wiaty infomnuje,2e na dzisiejszej

sesji Rada nie musi podejmowaó uchval odno6nie 'ranic obr¡odów szk6l'

Radny R.Pacanosski popiena wypowiedá P.Haksalona,uwa2a ,2e termin do 15 narca

jest zbyb odlegty i r¡iele rno2e jeszcze ulec zmianie. Do sprany nalezy podchodzió

bez emcrcji i volno u' czasie-

RaCca prawny mówi,Ze nie @pisala projektóc uchwat odnc6nie granic obwodów

szkól.11 lutego br.Prezycient podpisal ustan¡Q ,ale z tego co wie w ustawie tej

jest zapisr2e obvody giunazjtrn nie rngq byó uclivalone bez pozyty*ne¡ opinii

Kuratora O6r*iaty.uchr¡ala nie r:¡c2e byó podjqta Lez, zgody Kuratora.odrro6nie

ginunzjóv zdecydovanie uvain ,2e nie jest to pcra na @ejrrovanie tych uchval'

Radny R.Pacancn¡ski star¡ia wniosek o skre6lenie z porzqdku obrad i przelo2enie

¡¡ c¿asie pkt B i 9.

Naczelnik }4aksalon przypomina Radzie ,2e jest zobo-*iqzana do p'cdjqcia uchwaly

o zamiarze tikwidacji Szxoty Podstar,iowei nr i,porriewaZ do szkoly tej nie

bqczie r¡aboru.

Przewodnicinca obrad oglasza przente.

lJznawia otradY.

Glos zabiera Burmisrrz H.l4ichatkiewicz informujqc,2e TArzqd postanorril na swoim

r,adzvtyczajnyrn posiedzenir.,pdloby6. pKt.B i 9. dla przekonsultorv'ania i podjqcia

uchr¡at zgodnie z hlJrmogami prarrnymi.Konris;le sq robocze l orie poirínny podejlnowaó

pr.oblenyraby nie dochcdzilo,aby nie drchodziio na sesji do spt.aw,2e czego6 nie

znar,y.Byó moZe chcielibyÉmy pelrne f'akty tlprzedzió'

ttadrry R.Pacanowski r*nosi o po<jjqcie na dzisie¡szej sesji uchualy a zamiacze

etapovej likuidacii Szkoly Podstawor¿ej nr'1.bez naboru do klasy pierwszej'

Irlatomiast sprawe sieci szkól nale2y ponorr:ie przeciysxutowaó na posiedzeniu

Komis;i O6wiaty,KulturY i SPcrtu-

Rairia B.Dzwonek-przewociti icz4ca Komis;i C6x-iaty,Kultury i Sport-u popiera wrriosek

radnego R. Pacanowskiegc.

[rextor Szko]y Podstaucwe.l nr 1 A.Brzeziñski irrformuje Radq.2e rodzice

i dzieci zostali poviaion¡jeni o zar¡iarze likr¡idacji szKoly r¡r 1'
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Do szkoly ,którq kierujq mówi dyrektor nikt nie przyszedl,aby tq decyzjq przedstawió

Wiadomym iei*,2e decydujq tu u"zglqdy ekonomiczne.

Radny R.Facanowski wnosi,aby redakcjq projektu uchwaly zteció p.Kiviorskiej.

Przer¡odniczryca Rady udziela glosu llicestaro6cie v celu udzielenia odpouiedzi

radneu¡u Sqkoui.

tlicestarosta informuje R3dq,2e znajqc syLuacjq w o$wiacie po ostatniej sesji

Rady Miejskiej Rada Po**iatu zorganizowala spotkanie 9 lutego br- z Burmistrzami

i Uójtami z terenu d1a przedyskutowania spraw stanu dróg.Dla zapewnienia dzieciom

dowozu do szkól po dobrych drogach potrzebne sq wielkie pieniqdze mówi ltlicestarosta.

lI pieruszej ko1"e¡noÉci trzeba rerpnto¡¡aé te drogi,któryrni @q dowoZone dzieci

do szkót , jak: Ctrva$cice-Jasionna, Podlaszcze-Raków, Igrncówka-Podchojny, Skronió-w-

-ldarzyn.Te drogi sq w oplakanyn stanie.Por¡iat chce wspólpracy ze rrszystkimi

gminarni w terenie.Informuje,2e Starostuo Por¡iaiowe wystq¡:ilo do l{inistra

Finarisów,l¡linistra tkarbu,t{inistra Edukacji b írrodki rn ten cel -Koszt budoty 'iknt

cirogi asztattuje siq w granicactr 1-1,J mld zl. Dla wyren'ontowani$odanych dróg

potrzeba 5O mtd zl.lC pierwsze.i kolejncáci r,ale2y ryreraontowaó odcinki dróg

rozpczqte. Stuzby drogoue vskaZqrktóre odcinki dróg reJe|y r+yrenaontor*aó-

Vficeprzeuociniczqcy T.Sqk wskazu.ie na potrzeQ 7,t lcn drogi ria cdcinku Niebyla-

-Foluarx-Btzetnica.

\i¡icestarosta odpowiada ,i.e ten odcinek drogi zcstanie uwzglqdniony'

Przewodnicz4c,¿ R'iy t"liejsriej zgodrtie z wnioskiem radnego R'Pacanowskiego

odczytuje projekt uchvaiy o zamiarze étkpaue; liicwidacji SzJ<cly Podstawove¡j nn "i

w Jqdrze;or¡ie.

Rada jecinoglo6nie poraziqla Uchvalq l{r VI/37/'fr o zarniarze likwiciac¡i

Szkoly Pcdstar-owe¡ nr 1 w Jqdrzejowie.

Ad-.1ü. Referuje Kierowrrjl< Zaktadu W.cdociqgór* i iknatizacji K.Sajtyna'

Irr.formuje Radq, 2e Taklai, kJodociagó." i Kanal íz-acii wystq¡:il o poduy2xq cen wody

i 6ciekóv w ubieglym roku.Spia,,úe tq Zarz4ó t{iejski , p''przednie; kaciencji przesurql

do zalatwienia nowej Radzie.Obecny zarz4d r.ry'stqpil o podwy2kq 12d"',Stwierdza'2e

jest tcr ku,ota niewystarczaJqca na za&zpieczenie potrzeb ,ale apelu;e do Rady

o podjqcie propor¡ovanei uchualy-

rd dalszej uypowiedzi ¡ndkre6la,2e T.akhad l*icdcciqgów i Kar,alizacji nig$y nie

wyciagal rqki do T.arzqdu bez uzasadnieriia.w ubieglym rcku byla pociwy2Ka oplat

o 1O É.Podwyzka oplat za wodq i 6cieki byla 1 narca ub-,a podwyzka ptac w zaklaóz

byta dooiero w m-cu sierpniu br p zabezpieczeniu r¡szystkich imych polrzeb'

Obecrra pcdwyzka bqdz.ie prze"naczorxa na zabezpieczenie bie2qcych potrzeb zaktadu'

Rada 12 glosami przy 4 glo::ach przeciv i J glosach wstrzymujqcych siq pouziqla

uchwalq nr Yl/T/99 u sprawie ustalenia oplat za dostarczanie wody i odprotradzanie

Éciekór¡ pr"-ez. Taklad Ucdrrciq3ów i iknalizacji w Jqdrze¡owie-

/Uchwata rtr \LliB/(* v zalqczeniu do protokllui .
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4d.11. Burmistrz H.Michatkiewicz zglasza kandydaturq teszka Lapci

spoa sktadu Rady r¡a czlonka Tarz4du i{iejskielo.

Ifundydaturg odpowiednio rekmrenduje.Pan leszek lkpcia jest absolwente¡¡'¡ tlSI
w Radomiu.St¡ojq wiedzq uzupelnial w Harszauie.Pracowal r¡a PKP.Podqje kolejno
pszezegílne etapy pracy. I'I latach 1!fíJ¡95 pracowal za granicq.Od 1996 roku jest

praconnikie¡'l C,azovni w Jqdrzejowie.

Byl radnyn Rady tfiejskiej w Jgdrzejouie.lh doSwiadczenie w pracy spolecznej.ltla
kontakty zagraniczne ,bgdzie stu2yl pmcq .Por¡olanie czlonka spoa Rady jest

wskazane nór*i E¡r-mistrz.Jest to nyj6cie kor¡fortove.

Radny R.Pacanowski stwierdza,Ze klub radnych AIJS nie n'¡a 2adnych pytañ do kandydata.

Burmistrz ma pral¡o desygnowaó osobg jalca mu siq podoba .Radny protesttr.je przecivko

poszerzaniu 7'arc4du Hiejskiego.tJ lüorrym Jorku mówi radny Facanowski zarzad sklada
siq z 5-ciu osób i '"o rystarczy ,@obnie jest we Francjí v zaprryiaánionym przez

naszq gninq mie6cie Feignes,Jqdrzejór* rratoniast rqjqc tragicznq sytuacjq finansor.rq
nrusi nieó 6 osóU v Tarz4dzie Miejskicr. Radny uwa2a to a podrywanie autor¡rLetu
Taczapaví ,je2eli powotuje siq osobq spoz-a R=dy.\rta,czy nie jest to tylko podtekst,

czy Pn Kapcia nle zajmie siq sprawami nysypáska émieci.3o ton 6mieci nie przerobi

nasza gmina,ale jak slyszq mówi radny Snieci nnjq byó przywaáane z Krakot+a.

Stauia r¡rriosek o nie pode;rnowanie takiej uchwaly.Stawia r¡niosek o tajne glosowanie.

Burmistrz H.l4icf¡atkiewicz vrrosi,aby na ses.ji nie zajmovano siq plotkami na zasacizie

"jedna baba drugiej babier'. WyjaÉnie,2e n Jqdrzejowie nie bqdzie przetwórni 6mieci,

ale spalarnia.OdnOÉnie przywozu 6mieci gmi;,a d-gada sig z irnymi grninami.

Spalar:nia to ekologia., mórvi Bt¡rmistrz.

h.¡rmistrz H.ltichatkievjcz zb'raca siq dc, czlonków Tarz4du o r¡powiedzenie siq w iej
sprauíet;'aby nie byt posqdzany o niecne zamiary!' jak to okre6la.

Radny R.Pacanowski czuje siq ':burzony wypowiedziq Burrnistrza. üva:za,2e Rada nie
jest forum plotkarskim,a on sarn stosuje metodq faktór¿.{.}wa2a,2e nikogo sr¡oim
glosem nie obrazil,rno2e nie wiedzieó,czy jest to przetvórnia 6mieci,czy spalarnia.

Zastqpc,a Burmistrza Walciernar h'o2niak i Lidia Osiñska -czlonek T.arzqdu t{iejsk*ego

stvierdzili,2e dodatkowa osoba w 2aden sposób nie ub1i2a ,ale porno2e w lepszym

rozwiqzywaniu probl emóv.

Zastqpca h;rmistrza prz-yponniai ponadto,2e to radni zdecydo*ali @czas pierwszego
posiedzenia Rady o poszerzeniu sktadu zarzqdu i rnuszq siq z tego .*ywirya6.

Radna E.PLasznik mór¡i,2e wiadorno bylo od piervszej ses;i ,2e bqdzie dokoptowany
'l czlonek 'hrz4du.Klub 

radnych AhlS r*yrazil opiniq,2e chcialby widzieé swojego

czlor¡a Y Zarz4dzie.Kiedy dowiedzieii6my síq,2e niektóre szkoly ,o zanniarze

likwidacji,których podjqtc uchraly wrócq na utrzSmanie gminy.Tarzqd zbiera siq
czqsto ,czy istrrieje potrzeba dodatkovego obciqlenia finasowego ¿yniny.
Radny R.Pacanor¿ski pvcnawia ¡niosek o tajne glosowanie .
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Radca prasny D.Kiwiorska wyja6nia,2e statut fuiny mór¡i o 6 osobach v Tarz4dzie.

Uzupelnienie skladu 7.arz4du Miejskiego jest obowiqpkienn Rady.Z ustany o samorzqdzie

gnninnyn wynika,2e czlonków Tarzqdu l{iejskiego wybiera siq w gtosowaniu tqlnyn.

Rada jednoglo6nie powolala Konisjq tkrutacyjnq wirastqru jqcym skladzie :

1.Anna Szlqk,

2.Slu2alec Ardrzej,

J. Kwapiszewska Flaria.

M.Kgapiszeuska zostqie r4rbrana przewodniczqcq Konnisji Skrutacyjnej.

Komisja przygotouuje karty do gtosorraniá.

Przewcdnic"4ca Kor.risji Skrutacyjnej orrawia sposób glosowania.

Skreálenie r¡iazwiska ra karcie bqdzie uznane za nie oddanie gtosu r,a kardydata.

Gtosowanie .

Komisja Skrutacyjna liczy glosy.

Przer¡'odnicza¿obrad zarzqdza. przerwe w obradach.

Uz¡iasia obrady.

Przewodnicz4e Koml-<;i Skrutacyjnej poda.je uynikí glosovania.

Gloso*-ato 24 radnych,glosów wa2nych oddano 24,9;los6v niewa2nych nie bylo.

írandydat otrzynnl 19 glosów.

Kc,rnis;ia Skrutacyjna stuierdza,2e pan lesz.ek Kapcia zostal wybrany cztonkiem
-la,rz4du l"li ejskiego.

Uchwaia nr YI/39/!! w sprawie uzupelnienia sk¿adu osobcweqo TarzEdu Fiiejskiego

w Jqdrzejowie r¡ zal1czeniu do protokótu.

Ad.12. Burmistrz w imieniu Taczqdu liiejskiego proponuSe 12 osobo'*y

sklad Komisji Prornoc;i i Rczwoju GosFcdarczeeo Gminy.

Racirry Pawei Sncrqg sktada rezygnacjq z czionkowska r.¡ Komis-ii Rczwo.ju lfsi

i Gos¡rcdarki Rolnej na L-zecr: Kcnisji Promccji i Rozwoju Gosp<xiarczegc Gnilty.

Radny Kazinierz. Piichalski sxlada rezygnac.'le z cz.lonkowska w Konisji tsudZetu'

Gospodarkj i }.fienja na rzecz pczynale2no6ci do Kor:'risji Promocji i Rozt*oju

Gcsp,cdarczego Gminy.

Rada jednogto6nie prz.yjqla zlo2one rezy6¡r,acje obu radnych z czlorikowstwa w komis;:

jakryzej.

Racia 'iB glosarni,przy i gtcsie przeciv i 5 gtc.sach wstrzymujqcych siq ustalila

ilo6ciowy sklad Komis;i Prornocji i Rozwoju Gcspodarczego &niny r*' liczbie 12 osób.

Rad-rry Czesiaw Blicfiarstrtzg,lasza kandydaturq radnego l{azimierza I'iichalskiego na

przewodniczcqego Kornisji Promocji i Rozvoju Gospodarczego.

Rada 18 glosami,przy 1 glosie przeciw i 5 glosach vstrzSrmujqcych siq v¡rbrala

przewodnicz4cp Komisji Promocji Í Rozwoju Gospodarczego Gniny radnego

Kazimierza lfichalskieso.
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Burnistrz podaje do skladu konisji nastqpujqcych radnych:

l.Blictnrski Czeslav'

2.Osiñska Lidia,

l.9norqg Parel'

4.Pbasznik B¡{a,

5.Pacanowski R5rszard'

6.Jal{ubanis Andrzej .

Radny R.pacanowskirerygnqje z propzycji,pracy w Kornisji Pronocji i Rozuoju

Gospdarczego Gniny i r¿ zamian proponuje radnq yarian'q Su:,ecq.

Rada 23 glosami,glosów przeciw nie byto,ptzy 1 gtosie wstrzyrnujqcym siq wybrala

nastqpujqcych radnych na czlonkór* Kornisji Pro'nrocji i Rozvojr-úospodacrzego fttiny:

l.Blicharski Czeslaw,

2.Osiñ.qka Lidia'

J.Srnorqg Pawel,

4.Ptaszni¡ FIra,

5.Fbrianna Svieca ,

6.Jai<ubanis Andrzej.

l,iastqpnie h¡rmistrz proponuje rrastqpujqce osoby do skladu kouiisji spoza Rady:

l.Sobczyx Izabeia,

2.Gtadysz líaldernar,

l. Przypkor¡slci Pj-ctr lfucie.i'

4.Pazera Krzysztof,

5.Grz4dziel Miroslaw-

Rada 2i glosanri przy 1 glcsie przeciw i I glosach wstrzyniujqcych sig vybr:la

záproponolrane osoby do skladu Komisji Pronoc;i i Roztto.ju Gos¡rc<iarczego Gniny'

Przewodniczqca Rady zur.aca. siq z zapytaniem do radcy prah¡n8o'czy ttn2na rta

dzisiejsze¡ sesji uz.upelniaó sklady osobowe Koriiisji Bud¿etu,Gospodari<i i l'lienia

oraz Komisji. Rozwoju rdsi i Gospodarki Rolnej'

Radca pralrny odpowiada,2e nie ,bo': nie n]a tej sprany w porzqdku obrad Czisiejszej

ses j i .

tlchr¡i.a nr YI/4O/99 w sprawie ustalenia skladu iloGcio!¡ego i osobovego Komisji

proniccji i rozHoju gosp.rdarczego gniny Y zalqczeniu do protokótu.

Ad.14. Referu-ie Burmistrz H'lt{ichalkiewicz'

Projekt Regulaminu or.ganiz:acyjnego przeslano przenodnicT4cw stalych kornisji Rady'

Ze rz:lqd6v oszcz$no6ciovych nie rryslano projektóv regulaminu wszystkim radtrSrrn'

Br.¡rnnistrz uczest¡iczyl u posiedzeniach Kornis;i i odpowiadal r¡a zaciawane pytania'

Projekt regutaminu szczegltor¡o anal izov¡ano na posiedzeniach Komis;i'
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R¡rmistrz wyja$nia Radzie,2e celern reorganizacji Urzqdu l{iejskiego nie byly

czystkirale sprawna struktura Urzqdu oraz nie zwiqkszanie zatrudnienia w Urzqdzie.

Informqje ,Le v m-cu listopadzie ub.roku powolal Zespót d/s przeglqdu kadr

vzorujqc siq na strukturze Urzqdu Fliejskiego r¡ Koñskich.Zrezygnowano ze stanor¡isk

sanodzielnych.

Szczegótowo or¡ówil nszystkie proponorrane zmiany.

Rada 20 glosami,gtosów przecitr nie bylo,ptzy 4 gtosach vstrzynujqcych siq

pouziqta uchwalq nr YI/41/g v sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego

Urzqdu Friejskiego

/Uchr¿ala nr YI/41/99 v¡ zalqczeniu do protok6lu/ -

4d.15. Referuje radce prektly Urzqdu Miejskiego.

Infornruje ,2e z driiem 1 styczni a 1999 roku weszyly w 2ycie zmiany w usta¡¡ie

o saimzqdzie terytorialnyn.Ustawa zmienila naz.ve na ustawq o sar,rorzqdzie

gmirmpl Nowwo$ciq jest opraccnanie regulaminu pracy 7.arz4du I'lie.iskiegorktór'y

bqdzie zalqcznikiem do Statutu Gniny.

Raciny R.Pacanowskj zwraca siq o wyjaénienie zapisu w r¡ $ 1 pkt' 1C projektu uchr¡aj

w brznieniu:"w $ 5l sxre6la sÍq slowa:t'uwzglgdniajqc zasadq tawa bud2etowego

i wskazó'rki radY miejskiej" -

Radcairraurry wy;a6nia,2e decydu¡qcy glcs naleiat @dzie dc Zatz'acu I'{ieiskiego'

Racia 18 gtosami ,przy 1 glosie przeciw i 5 gtosach vstrzymujqcych siq powziqta

uclrwalq W UI/42:$ w spravie zr¡ian w Statucie Gnirry Jqdrzejów.

/Uchuala nr VI/42/S w zatEczeniu <io protokltu/ '

Ad.15. Referuje E-Grad-

Rada ;ecinogloflie pnzy;qla inforncja o profilaktyce i roz'wiqzy*'aniu problemów

alkoholnr¡ych w Gninie Jqdrzejów-

Ad.17. Rada 23 glosami,glosóv przeciv nie bylo'przy 1 glosie

vstrzlmrujqcym siq povziqla uchwalq nr YI/4';/99 r¡ spravie griru]eÉlo programu

prof Í laktyk i i rozuiqz l rwar i iaprob}ernór*a lkoholorrychwrokul . jg) .

/l..Ichwala n UI/41/fi u -zalqczeniu do protokllu/ '

Ad.1B. Pada 23 glosalni,glcsórn przeciw nie bylo'przy 1 glosie

wstrzymujqcyni siq uwzglqdniajqc popra,;kq o skre6}eniu z projektu uchr*aly

z proponouanego skladu komisji radnego 
-'Kaz'írlúer'¿a Flichalskiego powziqla

uchralq nr yl 44/!! w sprauie pogolania grinnej komis;i rozrriqzywania problemów

alkoholowych

/Uchvala nr v7/44/g9 v zalqczeniu do protokólu/'

Ad.1g. Rada 2l glosani,glosór; przeciw nie bylo,ptzy 1 glosie wstrzymu-

j** sig powziqla uchwate nr VI/45/% w sprawie ustalenia zasad vynagradzania

czlorüów Grinnej Komisji Rozwiqzywania Problerrów Alkoholotrych.

/uchwala nr YI/44/f u z'zleczeniu do protokítu/'
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Ad.2O. Glos zabiera Kierownik l4eresiñska.

Zwraca sig do radnych o pytania ,je51i sq niejasnoÉci.

P5rbañ nie ma.

lJyjaSnia calo6é sprawy.

Rada jednoglo3nie pwoziqla uctnralg nr YI/46/!Q w sprawie nyra2enia zgody na

przekazanie Skarbowi Pañstwa w forurie darovizny ,nieruchonpÉci komurlalnej.

/Uchr¿ala nr VUq6/9 v zatEczeniu do protokótu/.

Ad.21. Rada jednogtoSnie przyjqla plany pracy Kornisji re 19 rok.

/PlNty pracy pszczeg1lrrych kornisji stanowiq za*qczttlk dc protokó}u/.

4d.22. Odpowiedzi na interpelacje udzielajq:

Kierownik iColski radnemu Sulkor¡i w obecn¡rn projekcie budáetu nie jest ujeta

kanalizac¡i w ulicach,o których mór,il radny.Mo2na wnieáó do projektu bud2etu,

bud2et riie jest jeszcze uchwalcny.

I'lastqpnie radnenu Sulkcvi odpowiedzi ,¡dzj.ela Przewodniczqca Rady T.Szwach.

Wy,ia6nia jak wyglqda spraua zalatr¿ierria spravy przez PFROtJ.Odczytala pisriro jakie

otrzyn',aia z PFROItr z llarszawy. fnformuSe,Ze I wniosek byt wysiany 'Í 1997 roku,w

t5m roxu zla2ano nowy wniosek,byó no2e ten rtliosek pilotuje pcsel Bartosz.

Radca prarirly D.Kiwiorska ocipowiada racinernu R.Pacanowskiemu odrc6nie opinii

doLyczqce; r-rtrzyniaria n'¡arrdatów 4 radnych korzystajqcych z mienia gninego.

h'yjaéni-a,Ze ona jaxc racica prarny wydala tylko opirriq , a nie dycfzje k, te¡

spra'*ie.Je2eli opi.nia jest dobrze uzasad¡iiona mczna sig na niej opieraó rnósi

radca.f,est zaania,ze opinia publixcirana ,iwe Uspólnocie nie jest zg,odna

z przepisarni.Stwierdza,2e nie ma nic przeciwko temu,aby radni z:siqg-nqli cpinii

innego radcy pr€wnegL'.h¡yra2a -sh'cjq opiniq nówiac,2e "jeden radny:achowuje siq ta-r;.

aby drugiego racineec pczbar'rió r;aodatu".h;y¡x.r--iade sjq,z{.r swcje przekonania

politycznepozostawiia przed Crzwia$i Urzqdu Fiiejskiego 5 lai- tenu,rietiy

zostala praco*r-,ikiem tego UrzqdulZatrudniali üLriie Bui'misirzowie ró2nych obc;i,

Í.c z:taczy,2e 
"leslen 

radcq obiektyrn.Je2.eli radny tma2a,2e;est irLrra opinia prcszq

podaó i povclaó siq na podstr*q pralrnq.

Radny il.Pacancwski zh'raca siq,aby daó mu rla pi6nle,ze tylxc jemu mo2na

udzieiió <}lpcwiecizi ,2e wyCa|e:: przez par;je_ Kiwiorskq cpi¡.ji prawrrej ¡ije r,--z:,3

¡sercwaó-

Bi,r¡rrisirz H.l.fjchaikiewicz odpcr.,iada radnernu,2e u niego ;est opinia prawna do

wgiqdi: i. radny mo2e ¡q czytaéutiele razy ,a-Le rie kserrcwaó.

Raciny R.Pacarrovski pyta ,dlaczego nie rno2e skserowaó te.-l cpinii-

iladca prauny D.Kir¡iorsxa,odpowiada,2e tc ar¡a jako autoi wydanej opinii

uzurpuje sobie taKie prawo-

()¡ do rragrywania obraci na La6mq ueámiemy to pod uh'agQ ,rozuaL-5rry.
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l{astqpnie &:rmistrz ustosunkowa} siq do kolejnych interpelacji.

Informacje z diialalnoÉci Zarz1du Miejskieoo \dq przesylane radnyr' tqcznie

z irurymi materialami przesylanyni na sesjq.

lüa sesji informacja bgdzie uzupetniania o ostatnie posiedzenia Zarzqdu.

Odno6nie obsadzania stanowisk dyrelrtorów gimnazjum opinia zuírykíw zawodowych

jest tylko opiniq ,nie jest wi1iasa dla organu prowadzqcego.

Radna B.Dzlronek vr¡osi o przeglosor¡anie rmiosicu o nagryhlanie obrad.

7a przyjqciem wniosku glosowalo 4 radnychrprzeciu 20 radnychrJ radnych wstrz¡rnalo sir

od glosu.

tsniosek nie zostaje przyjqty.

Kieror¡nik Hydziatu Komunikacji !/.Zajqc ryjafnia sprawg skrzy2owania ul.Pr4pkowskieg

z ul.Batalionów Chrlopskich oraz rozviqzania problemu kolizyjnego mi-ejsca na

ul.Baialionói.r C?rlopskich w rejonie posesji nr 5,7 i 9.

l,fórii,2e sprawa skrzy2owania ciqgnie siq ú iggl roku.Byty kontrole radarowe

policji,byly r¡ielckroinie ustawiane znaki drogorre et.ranicza;qce szybkoÉó do

AOi<nlgú2.

Znaxi dr.ogc--e sq ciqgie dewasto',,'anerz.achodz:-, uigc pctrzeba zamontowania progó,,

zwa j.niajqcych.

Radriy Czestaw Blicharsxi-przexodnJczqcy Kornis¡i Porz-qdku P.rbliczne8o informu;e'2e

wnicsek u sprar+ie j.v. padl na xcmi-sji zglasz,o:\y przez radnegc T.Baraiskiego-

K,:rnisja tax2e jest zdania,2e zoaki drogowe wiele nie pomcgq.Sq znaki typu

wysgpki i takie zuki nale2y u'azglqdniae, przy budor¡ie ulicy osiedLowej.

Konisja Porzqciku Publicznegc bqdzie r¿ okresie wiosny przeprowadzaó kontroie stanu

i ozr-ial(obania dróg w rnieáci'.
A ,e .24 .TffiS?"Qixrle Burmistrz H.tljchalkiewicz przeKazal raclnyc'r inforn:ac.ie,2e u ciniu

27 lutegc 1999 roxu o gcdz.16-tej r¿ Domu Kultury przy ui.J.Pilsudskiego 1

w Jqxirze;cwie odbqczie siq uroczystolsó, z okazji Sviqta l4iasta-

W prograrnie:

-Unqczer-rie Ncr¡inacji cio lüagrody "Jqdrze-iowianina Roku3.

-l/ystgp zespclu t'strych Dziadra HieronÍne't orp'z- kabaretu Gtzegorza Flaiamy'

-l.osowanie nagród rtéród publiczno6ci.

l,ia inprezq tq zaproszoric jqdrzejowian rozsianych po calym Kraju.Bqdq zaproszone

wladze Se;niku.Po tych uroczysto6ciach odbgdzie siq barxiet sponsorowarly przez

zr¿rg firmq Artur Sokól.Radni bqdq te2 ru te¡ uroczysto3ci uczestniczyó.Bqdzie

loteria,z które dochód bgdzie przeznaczon$ na zhrr2ny cel.Irnpreza @zie enitcr*ana

pczez. telewizjq kablowq.

Z kolei poinfor-nowal,2e zlecono projekt zagospodarowanja rynku i ulicy

Kofcielrre j-lizdlv2 u1.'i'i Listopada od ronda istniejqcy pasz bqdzie wykorzystany

na pauilorry harrcilor¡e.
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Podaje,2e Kierownik Holski dysponuje takimi projektarni do wglqdu'

!,liceprzewodnícz4cy Rady T.Sqk zgkaszarhe na zebraniu rryborcz)flm soltysa

r.r ürwascicach r¡nioskowano o przystanek w rniejscor*osci lrliebyla i uruchon¡ió

przynajmriei jeden kurs autobusowy'

Ad.24. Ze rrzgtqdu na wyczerpanie porzqdku dziennego Przer¡odnicz4cy Rady

tliejskiej T.Sznach o gúz.1JP zanlarqla obrady '

Przewodnic4cry

iej w Jqdrzeiovie

El2bieta ¡riewska l.a: € t-e-d(t/L
feresa Szwach

Prqtokólol¡ala :

t
, r  | \  l l
i-_\1ffi,/

Barp'ára Ndfax
¡


